
 

                                                                                                                                   Horsens den 26. februar 2021 

Til 

Horsens Kommune 

Att. Havnefoged Peter Hermansen. 

Hej Peter. 

Med udgangspunkt i sidste afsnit i dagens mail fra René vedr. næste SU-møde, fremsendes hermed 
følgende: 

Vedr. ny mastekran i Horsens Marina. 

På baggrund af udmelding fra vognmand Arthur Andersen om ikke mere at ville af-eller påmontere master 
uden assistance af en ekspert fra Horsens Yachtværft eller Havneservice – med deraf følgende besværlig-
heder m.h.t. til planlægning samt forøgede udgifter – mener vi i Horsens Bådeklub, at der vil komme et 
meget stort pres på den eksisterende mastekran, hvilket kan få uheldige konsekvenser. 

Vi er vidende om, at mange bådejere ganske enkelt ikke tør bruge mastekranen i dens nuværende tilstand. 
Dertil er mange master i dag for lange og tunge. Det er, synes vi, et problem, som kræver opmærksomhed 
og efterfølgende handling. 

Vi skal derfor kraftigt opfordre kommunen til at udskifte den nuværende mastekran med en helt ny 
model. Gerne en model, som kan flyttes til den nye vinterplads, når vi om 5 år… (??) skal flytte dertil. 

Supplerende bemærkninger til dette forslag: 

 Den nuværende mastekran er pt. ”nedlagt” p.g.a. arbejde på broen. 
 Der er i budgettet afsat penge til renovering af Horsens Marina. Nogle af disse penge ville være 

særdeles velanbragt i dette projekt. 
 Den nye sæson venter ”lige om hjørnet”. 
 Vi står meget gerne til rådighed for yderlig information samt forslag til en ny mastekran. 
 Vi deltager meget gerne i et møde med kommunen for at fremskynde projektet. 

Med håb om positiv – og gerne hurtig – tilbagemelding 

 

venlig hilsen 

Steen Lauridsen                                                                                                                                                              
Formand for Horsens Bådeklub 


